
 
Protokół z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Moryniu w dniu 18 listopada 2020 roku 
 
 
Obradom sesji przewodniczył Krzysztof Konecki - Przewodniczący Rady. 
 
Obecni na sesji: 
- radni: wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu.  
- zaproszeni goście: wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Skład Rady Miejskiej w Moryniu – 15 radnych. 
Liczba radnych obecnych na sesji - początkowo 11. Nieobecni – Sobczyńska Anna, Sobczyński 
Piotr, Dybizbański Artur, Granda Artur. Później 13. Nieobecni - Dybizbański Artur i Granda 
Artur. 
 
Przewodniczący Rady otworzył obrady XIV sesji Rady Miejskiej. Przywitał radnych i gości 
zaproszonych. 
Stwierdził, że w obradach sesji bierze udział 11 radnych, co stanowi quorum wymagane  
do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.  
Sprawdzenie obecności - zał. nr 3. 

 
Ad. 2 

Protokół z obrad poprzedniej sesji przyjęty został jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 4. 

 
Ad. 3  
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad – zał. nr 5. 
 
Ad. 4 
Burmistrz złożył informację z prac wykonanych w okresie między sesjami – zał. nr 6. 
 

Na obrady sesji przybyli radni: Sobczyńska Anna i Sobczyński Piotr. 
Ponowne sprawdzenie obecności – zał. nr 7. 
 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 8. 
Podjęta uchwała – zał. nr 9. 

 

b) w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 10. 
Podjęta uchwała – zał. nr 11. 

 
c) w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 12. 



Podjęta uchwała – zał. nr 13. 

 

d) w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 14. 
Podjęta uchwała – zał. nr 15. 

 

e) w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 16. 
Podjęta uchwała – zał. nr 17. 

 
f) w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Moryń.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - 12. 

Wstrzymujące się - 1 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 18. 
Podjęta uchwała – zał. nr 19. 

 
g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Moryń. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - 12 

Wstrzymujące się - 1 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 20. 
Podjęta uchwała – zał. nr 21. 

 
h) w sprawę przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Moryń na 2021 rok. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 22. 
Podjęta uchwała – zał. nr 23. 

 
i) w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy Gminy Moryń z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2021 r.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 24. 
Podjęta uchwała – zał. nr 25. 

 
j) w sprawie zmiany statutu samorządowej instytucji kultury Miejskiego Ośrodka Kultury  

w Moryniu. 



Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - 12 

Nieoddane - 1. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 26. 
Podjęta uchwała – zał. nr 27. 
 

k) w sprawie zmian w budżecie Gminy Moryń na rok 2020. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 28. 
Podjęta uchwała – zał. nr 29. 

 
Ad. 6 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020 - zał. nr 30. 

Burmistrz poinformował, że informacja została złożona, ale w związku z przebywaniem  

na kwarantannie dyrektora szkoły, zostanie ona przez niego przedstawiona na kolejnych 

sesjach. 
 

Ad. 7 

Skarbnik Gminy złożył Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Moryń za I półrocze 

2020 roku – zał. nr 31. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady zapoznał uczestników sesji z informacją dotyczącą oświadczeń 

majątkowych – zał. nr 32. 

 
Ad. 9 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Dyrektor ZGKiM Henryk Kaczmar poinformował o stanie wody w szkole – pozytywne 

badania, modernizacji oczyszczalni ścieków – badanie ścieków z wynikiem pozytywnym oraz  

pracach porządkowych na ścieżce rowerowej. 

 

K. Potapińska – kiedy rozpocznie się remontu szkoły w Moryniu? Burmistrz – niezależnie  

od wszystkiego remont dachu chciałbym zakończyć do 15 sierpnia.  

Prośba o dofinansowanie Zielonej Klasy. Burmistrz wyraża opinię, że jeżeli będzie  

to możliwe, to nie widzi przeszkód.  

I. Hirt informuje, że pewne prace (Zielona Klasa) wymagają natychmiastowego wykonania.  

K. Potapińska – czy gmina będzie partycypować w kosztach budowy chodnika w Dolsku? Czy 

budowa była poddana konsultacji z mieszkańcami Dolska? Należałoby uniknąć usunięcia 

drzew. Burmistrz - Sołtys Dolska konsultował ten temat z mieszkańcami. Gmina dofinansuje 

budowę chodnika. H. Kaczmar – nie będzie dużo drzew do wycięcia. 

K. Potapińska pytanie do Skarbnika – jaki jest wpływ do budżetu gminy z Ośrodka 

wypoczynkowego Szafir? Skarbnik – jest to indywidualna informacja skarbowa, która podlega 

ochronie. Na forum publicznym nie będzie ona podana.  

K. Potapińska - do Szafira została podłączona kanalizacja, zrobiona jest droga, oświetlenie,  

no ale dalej mieszkańcy ul. Dworcowej wiercą dziurę w brzuchu, płaca podatki. Burmistrz – tą 

sprawą mogli się zająć już dawno temu, kiedy została zbudowana aglomeracja. Ja nie mówię, 

że w przyszłości nie można podłączyć tych ludzi. 

K. Potapińska dziękuje za wykonanie zjazdu do posesji w Dolsku. 



B. Sołoducha pytanie o wywóz gruzu – H. Kaczmar można wywieźć do Mieszkowic czysty 

gruz. B. Sołoducha – a co z nieczystym gruzem? Burmistrz – jest możliwość zamówienia 

kontenera. 

D. Piątkowska – dziękuję za podłączenie oświetlenia ulicznego przy ul. Moryńskiej  

w Przyjezierzu oraz pomoc w realizacji projektu Plaża marzeń w Przyjezierzu, za wpisanie 

Przyjezierza do wniosku o środki na oczyszczalnie ścieków oraz za chęć remontu  

ul. Letniskowej. Burmistrz wyjaśnił, że realizacja jakichkolwiek inwestycji zależna jest  

od dofinansowań. Pytanie o kanalizację deszczową na ul. Odrzańskiej w Moryniu?  

Burmistrz – ja muszę szukać środków finansowych, a tam są działki gminne, które sprzedamy, 

aby mieć środki finansowe na wkłady własne. Kanalizacja deszczowa będzie zrobiona z 

rządowego programu. 

A. Sobczyńska – prośba o uprzątnięcie ciągu pieszo-rowerowego w Bielinie.  

H. Kaczmar – na ul. Dworcowej, gdzie jest te 7 rodzin, aż się prosi żeby zrobić tam 

przydomową oczyszczalnię.  

D. Piątkowska – prośba o uprzątnięcie chodnika w Przyjezierzu. 
 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  
w Moryniu.  
Na tym protokół zakończono.  
 

 
Czas trwania sesji: od godz. 10:00 do 11:57.  
 
Protokołowała: Barbara Nawrolska  
 
 

 
 
         Przewodniczący Rady  
 
              Krzysztof Konecki  
    


